

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

သင်၏ လာမည့်ရက်သတ္တပတ်သည် ပြီးခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်ကဲ့သို့ပင် ဖြစ်ထွန်းမှု များနှင့် ပျော်ရွှင်မှုများဖြင့် ပြည့်နှယ်နေပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့မျှော်လင့်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်၌ အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ဒေသဆိုင်ရာ/ အသိုင်းအဝိုင်း မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသူများအား ကျွန်ုပ်တို့ အထူးကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ထမ်းများသည် 2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် စီရိယရှိ ဓာတ်ပြင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်နေပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ စီမံကိန်း လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများ နှင့် ဆရာများတို့၏ အကြံပြုချက်များ သည် အလွန်အရေးပါပါသည်။ မိမိတို့၏ အလုပ်များသည် ကြားထဲက အချိန်ပေးတက်ရောက်ပြီး တန်ဖိုးရှိသော အကြံပြုချက်များ ပေးခဲ့သူများအယောက်တိုင်းအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

သင် သိရှိထားသည့်အတိုင်းကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား များနှင့် ဆရာများတို့ နှစ်ဖက်စလုံး၏ လိုအပ်မှုများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားပေးပါသည်။ လာမည့် ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ စောင့်မျှော်နေသည့် အလျောက် ကျောင်းသား၏ ရလဒ်အပေါ် ဆက်လက် အာရုံစိုက်ရန် နှင့် ကျောင်းသားများအားလုံးအတွက် လူကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဖြင့် 5-ရက် အချိန်ပြည့် စီစဉ်ရေးဆွဲရန်-အရေးကြီးပါသည်။ ထို့အပြင် အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းကို ရွေးချယ်စရာတစ်ခုအဖြစ် ကမ်းလှမ်းပေးရန် FLEX Academy ကို တိုးချဲ့ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့ အာရုံစိုက်နေမည်ဖြစ်ပါသည်။

အချက်အလက်များ ထပ်မံ ရရှိလာသည်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ အသိပေးသွားပါမည်။

သတင်းကောင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် ထူးချွန်သောအလုပ်များကို လုပ်ဆောင် နေကြသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် အလုပ်သမားများအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုရန် မည်သည့်အခွင့်အလမ်းအတွက်ကို မဆို ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ ယခုအပ်ကို ချန်လှန်၍ မဖြစ်ပါ။

[Georgia United Foundation](#) ထံမှ ပညာသင်ဆုရရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားသုံးဦးအတွက် ဂုဏ်ယူပါသည်။ သင်တို့အား ကျွန်ုပ်တို့ အလွန်အမင်း ဂုဏ်ယူပါသည်။

Gates Scholar တစ်ဦးအဖြစ် ရွေးချယ်ခံရသည့် Chamblee Charter အထက်တန်းကျောင်းမှ စီနီယာ Sam Woodsen အား ဂုဏ်ယူပါသည်။ Sam သည် 34,900 ထက်မက လျှောက်ထားသူများထဲမှ ကျောင်းသား 300 ရွေးချယ်ခံရသည့်အုပ်စု ထဲတွင် တစ်ဦးအပါအဝင်ဖြစ်သည်။ ကြီးမားသော ဤဂုဏ်သရေအတွက် ဂုဏ်ယူပါသည်။

နိုင်ငံတော် ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့မှ 17 2021 Georgia ပညာသင်ဆုရ သူများအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုခံရသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား 17 ဦးအား ဂုဏ်ယူပါသည်။ ဤသည်မှာ ကြီးမားသော အောင်မြင်မှု နှင့် အသိအမှတ်ပြုမှု ဖြစ်ပါသည်။ ကမ္ဘာ့ ကပ်ရောဂါကူးစက်ပျံ့ပွားမှုအလယ်တွင် ဤကျောင်းသားများသည် မိမိတို့၏ သင်ရိုးပြင်ပ လှုပ်ရှားမှုများထဲတွင် ပညာရေးဆိုင်ရာနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ ဆက်လက် ထူးချွန်ထက်မြက်နေဆဲ ဖြစ်ပါသည်။ မိမိတို့လက်ခံရရှိသည့် ဤဂုဏ်သရေအတွက် ဂုဏ်ယူခမ်းမြောက်ပါသည်။

တစ်နှစ်တာ အတွက် Rotary Club of Tucker's 2020-2021 ဆရာအဖြစ် ရွေးချယ်ခံရသည့် Tucker အထက်တန်းကျောင်းမှ အချက်အပြုတ်ဆိုင်ရာ အနုပညာ သင်ကြားသူ Allysa McCarthy ကိုလည်း ဂုဏ်ယူပါသည်။ အနာဂတ် ထိပ်တန်း စားဖိုမှူးများကို ပြုစုပျိုးထောင်သည့် သင်၏ လုပ်ဆောင်မှုများအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

တစ်နှစ်တာ ထူးချွန်အလုပ်သမားများ

ကျွန်ုပ်တို့၏ 2020-2021 တစ်နှစ်တာ ထူးချွန်အလုပ်သမား များအား ဂုဏ်ယူပါသည်။ ကျောင်းသားတိုင်း စာသင်ခန်းထဲနှင့် အပြင်ဘက်များတွင် ထူးချွန်မှုအခွင့်အလမ်းများ ရှိကြောင်း သဘောပေးရန် ခရိုင်အလုပ်သမားများသည် မိမိတို့၏ ပင်ကိုယ်စွမ်းရည်၊ အပ်နှံမှု နှင့် စိတ်အားထက်သန်မှု များကို နေ့စဉ် မျှလေ့လာဆောင်သွားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ခရိုင်အတွက် သင်၏ လုပ်ဆောင်မှုများအားလုံးအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ဆရာများအား ကျေးဇူးတင်လေးမြတ်ခြင်း ရက်သတ္တပတ်

ယခုအပတ်တွင် DCSD မှ ဆရာများအား ကျေးဇူးတင်လေးမြတ်ခြင်း ရက်သတ္တပတ် ကို ပြုလုပ်ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ နှင့် ခရိုင်အတွက်ပိုင်ဆိုင်သည့် လုပ်ဆောင်မှုများအားလုံး အတွက် ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ သင်၏ အလုပ်ကြိုးပမ်းမှု၊ အပ်နှံမှု နှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုများသည် အမှတ်တမဲ့ ဖြစ်မသွားပါ။ ဤခရိုင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများမပါလျှင် မအောင်မြင်ပါ။ သင့်အား အထူး ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုရေးမီဒီယာလှိုင်းများတွင် လိုက်ပါကြည့်ရှုပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ဆရာများ အတွက် သင်၏ ကျေးဇူးတင်အသိအမှတ်ပြုခြင်းများကို တင်ပါ။

MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်

လာမည့်စာသင်နှစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်နေစဉ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ DCSD ၏ MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာမှု အစီအစဉ်၏ အကျိုးပေးမှုကို ရယူကြပါရန် တိုက်တွန်းအားပေးလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်သည် - ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာမများ၊ ထို့အပြင် သင်ကြား လေ့လာခဲ့သည့် အကြောင်းအရာ - ကျွမ်းကျင်မှုများအား ပြန်လည်ပြုပြင်ခြင်း၊ အရှိန်တိုးမြှင့်စေခြင်း၊ အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း နှင့် လူမှုရေး စိတ်ဓါးမှုဆိုင်ရာ လေ့လာသင်ယူမှု တို့မှတစ်ဆင့် ခရိုင်ကျောင်း၏ အချက်အချာကျသော သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာကို အထောက်အကူပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်မှာ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ လေ့လာသူများအပါအဝင်၊ မသန်မစွမ်း ဖြစ်သည့် ကျောင်းသားများ နှင့် ပင်ကိုယ်စွမ်းရည်ရှိသော ကျောင်းသားများ စသည့် လေ့လာသင် ယူသူများအားလုံးကို ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မိစေရန် ဖြစ်ပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင်၊ နှစ်မျိုးစပ်နှင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာခြင်းမှတစ်ဆင့် ကျောင်းသားများသည် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်လုပ်ဆောင်သော ဆရာဦးဆောင်သည့် သင်ကြားမှုနှင့် ကျောင်းသားဦးဆောင်မှု သင်ခန်းစာများမှ အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိမည်ဖြစ်သလို စစ်မှန်သော၊ ချိတ်ဆက်မှု နှင့် လေးနက်သော အတွေ့အကြုံများတို့နှင့် ပါဝင်ချိတ်ဆက်မှုရှိစေပါမည်။

အစီအစဉ်အကြောင်းကို ထပ်မံလေ့လာရန် နှင့် စာရင်းသွင်းရန်ဤ [နရာတွင် နှိပ်ပါ။](#)

ကျောင်းဆင်းပွဲ

ကျောင်းဆင်းပွဲသို့ ရောက်ရှိတော့မည်မှာ သင် ယုံနိုင်ပါသလား။ ကျောင်းဆင်းပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေကြပြီး မိမိတို့၏ အနာဂတ်အတွက် စီစဉ်နေကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ အထက်တန်းကျောင်း စီနီယာကျောင်းသားများအားလုံးအား ဂုဏ်ယူပါသည်။ သင်တို့အား အထူးဂုဏ်ယူပြီး လာမည့် မေလ 22-28 ရက် အခမ်းအနားသို့ စောင့်မျှော်နေ ပါမည်။ ကျောင်းဆင်းပွဲ သတင်းများနှင့် အချက်အလက်များအကြောင်းနှင့် နောက်ဆုံးရ သတင်းများအပြင် အခမ်းအနားများကို ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ [ကျောင်းဆင်းပွဲ အချက်အချာ](#) ဆိုဒ်တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

ထို့အပြင် PowerSchool အကြောင်းကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအား အသိပေးလိုပါသည်။ မကြာသေးမီက Naviance ကိုဝယ်ယူခဲ့သည်။ ဤရရှိမှုသည် ကျောင်းပြီးသွားသည့်နောက် ဘဝအတွက် လူမှုရေးဆိုင်ရာသို့ ပိုမိုဝင်ရောက် ခြင်းအခွင့်အလမ်းနှင့် ညီမျှသော အခွင့်အရေးများရရှိစေရန် ပံ့ပိုးပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဘက်စုံကျောင်းသား အချက်အလက်များနှင့် လေ့လာမှု စီမံခန့်ခွဲမှု စနစ်များဖြင့်အတူ ပေါင်းစပ်ထားသည့် ကောလိပ်ကျောင်း၊ သက်မွေးမှု သို့ဦးဆောင်ပြီး ဘဝအတွက် အဆင်သင့်ရှိခြင်း ပလက်ဖောင်းသည် ကလေးတစ်ဦးစီအား မိမိတို့၏ ဝခရီးလမ်းကြောင်းတွင် လိုအပ်သော ထိုးထွင်းသိမြင်မှုများနှင့် ကိရိယာများကို ပံ့ပိုးထောက်ကူပေးပါသည်။

နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် [ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။](#)

ပြည့်စုံသော မဟာ အစီအစဉ်

ပြည့်စုံသော မဟာ အစီအစဉ် မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးအတွက် လာမည့် မေလ 4 ရက်၊ ညနေ 6 နာရီ မှ 7 နာရီ အထိ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ တက်ရောက်ပါဝင်ပါ။ DCSD ၏ မဟာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းစဉ် တွင် ကျောင်းများအားလုံးနှင့် စီမံအုပ်ချုပ်မှု အဆောက်အအုံအား အကဲဖြတ်ခြင်းအပြင် ခရိုင်၏ ပညာရေးဆိုင်ရာမစ်ရှင်ကို ထောက်ကူရန် အခြေခံအဆောက်အအုံအား အကဲဖြတ်ခြင်းလည်း ပါဝင်ပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်တွင် နောင်လာမည့်

Educational Special Purpose Local Option Sales Tax (ပညာရေးဆိုင်ရာ အထူး ရည်ရွယ်ချက် ဒေသခံ ရွေးချယ်မှု အရောင်းအခွန်) (E-SPLOST) စီမံကိန်းစာရင်းအတွက် ဦးစားပေးချက်များကို ဖွံ့ဖြိုးလုပ်ဆောင်ရန် အသုံးပြုမည့် ကျောင်း အဆောက်အအုံများအကြောင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအား စုဆောင်းခြင်း ပါဝင်ပါသည်။

အစည်းအဝေးအတွက်ဤနေ့ နရာတွင် ဝင်ရောက်နိုင်သည်။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဦးစီးဌာနသို့ လည်ပတ်မှု

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဦးစီးဌာနမှ DCSD ၏ ချက်ချင်း ဆောင်ရွက်မှုရုံးသို့နှင့် Gregory K. Davis Fleet ဝန်ဆောင်မှုစင်တာသို့ လည်ပတ်မှု အတွက် စီမံဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဦးစီးဌာနနှင့်တကွ ဘတ်စကား မောင်းနှင်သူများ၊ စက်ပြင်များ နှင့် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဝန်ထမ်းများ အပါအဝင်တို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ဤအဖွဲ့သည် 1,100 ကျော်အတွက် ဝန်ဆောင်မှုပြုပေးပြီး ကျောင်းသားများအား ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအတွက် သေချာအောင်ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ မိမိတို့သည် ရုံးခန်း၌ ပထမဦးဆုံးသောသူများ ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများအား ကျောင်းသို့ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပို့ဆောင်ပေးသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဝန်ထမ်းများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ခရိုင်မှ သင်၏ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မှုများအားလုံးအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ELL ညီလာခံ အစည်းအဝေး

ကျွန်ုပ်တို့၏ A.C.E. တွင် တက်ရောက်လာခဲ့ကြသူများအားလုံးအား ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ အင်္ဂလိပ်စာ သင်ယူမှု ခေါင်းဆောင်မှု (ELL) ၏ အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ညီလာခံအစည်းအဝေးကို ဧပြီလ 24 နေ့က ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အစည်းအဝေးတွင် ကျောင်းများ၌ ဝင်ရောက်မှု၊ သာတူညီမျှမှု နှင့် လေးစားလိုက်နာမှုများကို အသားပေး ဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်တိုက်အားတိုက် ဟောပြောသူများအား မိမိတို့၏ ပြောင်မြောက်သော အတွေ့အကြုံများအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကြီးမားသော အဆိုပါ ညီလာခံအစည်းအဝေးကို ပြုလုပ်စီစဉ်ပေးခဲ့သည့် အင်္ဂလိပ်စာ သင်ယူမှု လေ့လာရေး ဌာန (English Learner Studies Department) အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကျောင်း စာကြည့်တိုက် လ

“ကျောင်း စာကြည့်တိုက် လ (School Library Month)” အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်မှူးများကို ချီးကျူးဂုဏ်ပြုရန် DCSD ကို တစ်လ ပိတ်ခဲ့ပါသည်။ ကျောင်း စာကြည့်တိုက် လ သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်းများအား လေ့လာသင်ယူမှု အသွင်ပြောင်းမှုထဲတွင် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အားကောင်းသည့် ကျောင်း စာကြည့်တိုက်များ၏ အခန်းကဏ္ဍကို ချီးကျူးဂုဏ်ပြုခြင်း အခွင့်ရရှိစေခဲ့ပါသည်။

ကျောင်းစာကြည့်တိုက်မှူးများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအား စာဖတ်ခြင်းနှင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းတွင် ချစ်မြတ်နိုးလာတတ်စေရန် အားပေးမြှင့်တင်ခြင်း၌ အရေးကြီးပြီး DCSD မှ သင်တို့၏ လုပ်ဆောင်မှုများအားလုံးအတွက် ကျေးဇူးတင် ပါသည်။